
 
 

 
Referat af konstituerende Frivilligrådsmøde mandag d. 7/4 2025 

Mødested: Sundhedshuset, Rådyret 1, 9530 Støvring 

Tid: 15.30-17.30 

Ordstyrer: Kenneth Thoft-Madsen 

Til stede: Mona Høgh, Arne Jensen, Kenneth Thoft-Madsen, Gert 
Jensen, Sanne Christensen og Mie Bidstrup, samt 
frivillighedskonsulent Ane Kjeldbjerg 

Fraværende: June Veiss, Birgit Jensen og Axel René Aubertin 
 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Præsentationsrunde v. Ane 
- Navn 
- Frivilligt arbejde 
- Motivation for at sidde i Frivilligrådet 
- Forventninger til Frivilligrådets indsatser det 

kommende år 
 

Gert Jensen, Suldrup Seniorservice 

Arne Jensen, Blenstrup Seniorservice 

Mie, Rebild Borgerforening, Dansk-Ukrainsk 

netværk Rebild 

Mona, Tryghedstelefonen/Røde Kors, Lions Rold 

Skov  

Sanne Christensen, Birkehøjs Venner og Øster 

Hornum Seniorservice 

Kenneth: Skørping Borgerforening, frivillig musiker  

3. Konstituering af det nye Frivilligråd 
- Valg af formand og næstformand 

Konstitueringen blev udsat til næste møde, da 

formanden og flere medlemmer ikke var til stede 

 

4. Evaluering af Frivilligrådets årsmøde 
- Oplægsholderne/emnet 
- Musikken 
- Maden  
- Spørgsmålene I kuverterne 
- Frivilligpris-uddelingen 
- Rollefordelingen 
- Hvad kan gøres anderledes/bedre næste år? 

Oplæg og taler: 

Oplægget om Det nationale frivilligråd var ikke 

tilfredsstillende.  

Der var derimod tilfredshed med både Aubertins 

oplæg og med oplægget v. sidste års vinder af 

Initiativprisen, arbejdsgruppen bag Ungdomsklubben 

i Øster Hornum - og med Lene Aalestrups tale.  

 

Musikken:  

Svært for publikum at høre pga. dårlig lyd. Vagn 

skulle have brugt Kulturstationens mikrofon. 

 

Maden:  

Den var god. Det var første gang, der ikke blev 

serveret varm mad, men alle var godt tilfredse.  

 

Spørgsmålene i kuverterne:  

Formålet med spørgsmålene var ikke klart formuleret. 

Der var også for lidt tid. 

Men ros til idéen om at blande folk.  

Rådet fordelte svarkuverterne mellem sig og 

fremlægger svarene for hinanden næste gang. 

 

Prisuddelingen:  

Vellykket 

 

Rollefordelingen: 

Tilfredshed. Det fungerede godt.  

 

 



Forbedringsmuligheder til næste år:  

Rådet sætter sig spredt. 

Hvis spørgsmålene gentages, skal formålet 

formuleres klart 

Publikum skal aktiveres, det virker godt.  

Nogen fra rådet skal stå nedenunder og tage imod ved 

Kulturstationens hoveddør (hvis det er der, vi er) 

Skaffe musikalsk underholdning med fællessang 

Gerne være på Kulturstationen igen, fordi Skørping 

ligger midt i kommunen, og alle let kan komme dertil. 

 

5. Gennemgang af relevant information 
vedrørende Frivilligrådet v. Ane 
- Forretningsorden 
- §18-midler 
- Rådets opgaver 
- Årshjul – bl.a. fastsættelse af årets 6 møder 

 

Gennemgået 

 

Årshjulet blev godkendt – med få ændringer af 

klokkeslæt.  

 

 

6. Implementering af Frivillighedsstrategien 
- Hvem fra rådet vil deltaget i arbejdsgruppe? 

Mona Høgh og Arne Jensen deltager i 

arbejdsgruppen, som holder møder d. 24. april, kl. 

14.30-16.00 på Teglgaardsminde i Skørping og 

d. 13. maj, kl. 10.30-12.00 i salen på Mastruplund, 

Støvring 

7. Nyt fra Sundhedscentret, Frivillighedskonsulen- 
ten Frivilligrådets medlemmer 

Nyt fra Frivillighedskonsulenten:  

Ændring af §18-kriterier: Fremlæggelse af sidste nyt 

om processen vedrørende ændring af kriterierne.  

Syng dig frisk-arrangementer – invitation blev uddelt. 

Forslag om at arrangere møde mellem Frivilligrådet 

og de frivillige på Støvring friplejehjem. Dette var 

rådet interesseret i, så Ane kontakter de frivillige og 

spørger, om vi må komme og se friplejehjemmet og 

høre, om de frivillige aktiviteter og hvordan de bruger 

de §18-midler, der har modtaget i år. 

8. Evt. + ønsker til punkter på næste møde - Konstituering af rådet 

- Mie fortæller om det sociale frivillige 

arbejde i Rebild og Skørping. Mona foreslå, 

at vi sommetider kan invitere repræsentanter 

fra frivillige foreninger på besøg til 

rådsmøderne for at høre om deres arbejde.  

- Sanne Christensen er ordstyrer til næste 

møde 
 


